



Mötesanteckningar/Protokoll 2024-05-02

Ordf.	Erik Bick	
Sekr.	Jenny Lidström	
Just.		

Plats Datum

Plats	Datum
Fritidsgården Bergums skol	20240502
Anders Björklund	x
Anne-Li Karlsson	
Annika Jansson	
Erik Bick	x
Gert Artfors	
Heléne Artfors	x
Håkan Benjaminsson	
Jenny Lidström	x
Johan Ribaeus	
Kjell Ehrencrona	x
Linda Schyberg	
Malin Kardin	
Marianne Thulin	
Max Lidström	x
Nils-Olof Abdon	x
Per Jonsson	x
Richardt Nielsen	x
Roza Karlsson	
Sandra Kauto	
Stefan Silebäck	
Thomas Adamek	
Thomas Svensson	
Tim Polhammar	
Tom Tveitan	x
Tomas Olausson	
Yvonne Carlsson	

Styrelse och Koordinatormöte 24 05 02

Agenda

Rapporter från grupperna

Eventgruppen- Rapporterade under rubriken Bergumsdagen.

Centrumgruppen – Konstaterar att kommunen lägger stora pengar på att bygga parkeringsplatser och betalar för att plantera träd istället för att använda dem som redan finns. Ett slöseri med pengar. Pendelparkeringen hade inte behövts om skolans parkering hade varit avgiftsfri.

Biodlgruppen – Gruppen har sökt och fått en hel del pengar att använda för informationsspridning i skolor och förskolor. Bikupan är klar att ställas ut och kommer att finnas på Bergumsdagen. Ett flertal evenemang kommer att användas för att tillverka bivaxdukar och vaxljus och flera tillfällen är redan planerade under kommande höst. Ett eventuellt samarbete med ölbryggargruppen diskuterades gällande bland annat mjödtillverkning. Jenny kommer att kontakta sin vän som är expert för att få en offert till ett mjödprovartillfälle.



Ölbryggargruppen – Ställer såklart ut på Bergumsdagen och kommer troligen att sälja/prova alkoholfritt öl samt kommer att ställa ut ett bryggverk. En historisk vandring på Ringön planeras med besök på bryggeri. Dessutom blir det minst en ölvandring under hösten. Målet är att ha ett evenemang per månad. Den 3 juli är ölets dag vilken kommer att firas på Cithos. Det kan också bli ett tillfälle att prova Galiciskt öl på en sluten kväll på Cithos i augusti.

Hantverksgruppen – Träffas på måndagar i respektive slöjdsal på skolan. Det är enbart herrar som träslöjdar och enbart damer som syslöjdar, tyvärr.

Medlemsgruppen – rapporterar 215 medlemmar för tillfället där några nya har tillkommit sedan årsmötet.

Natur och Friluftgruppen – Intet att rapportera.

Skolgruppen – En rapport kommer inom kort.

Björnsjöås Vildmark – Stora reparationer av hall och fårhus bland annat samt en hel del målningsarbete är gjort. Omfattande städning samt en genomgående och grundlig mögelsanering är genomförd. Anita Natvik och Johnny Åkesson tar hand om alla djur på gården där många nya lamm är födda. Nya duschar är iordninggjorda, en inne och en ute för att underlätta gästbyte. På Bergumsdagen kommer gruppen att finnas med marknadsföring till lokalbefolkningen som man gärna ser under vår och höst, under sommaren är här fullbokat av utländska turister.

Företagsgruppen – Intet att rapportera



Agendapunkter

- **Problemen med resurser i skolan-**

Det skrevs en artikel i GP den 2 maj som beskrev en ohållbar arbetssituation i Bergumskolan. Det berättas om en minskande budget som ska driva och bibehålla den nuvarande verksamheten, men som vem som helst kan förstå, så leder den extra arbetsbelastningen till ökade sjukskrivningar. De som är kvar på jobbet får ta över de sjukskrivnas arbetsuppgifter och till slut orkar inte dessa heller. Personalen räcker inte till alla barn i grundskolan. Samtidigt minskar barnunderlaget i våra förskolor och en del personal har redan varslats om uppsägning. Skolgruppen vill träffa politikerna så snart som möjligt.

- **Nästa politiker och tjänstepersonsmöte – när? –**

Ett förslag till ett politikermöte sattes till i september. Erik Bick har pratat med tre av våra kommunalpolitiker: Hans Alby (C), Robert? (S) och Patrik Östvad (D). Erik önskar att vi tänker igenom vilka frågor vi vill ställa till dessa. Gruppen vill ha en ökad prioritet på ett centrum i Gunnilse. Vad händer här?

- **Bergumsdagen – hur ser planeringen och resursläget ut?**

Jenny rapporterade om nuläget inför Bergumsdagen. Det mesta är under kontroll, mindre detaljer behöver ses över. Eventgruppen träffas på Lantgården på lördag för att bestämma de sista placeringarna. Frågan om det finns tillräckligt många i bakstugan togs upp och om hur mycket utrustning som finns. Det verkar finnas en plan.

- **Cykelvägar – utefter 190:an och till Lerum**

Frågan bordlades till nästa möte.

- **Gunnilse centrum – vad händer-**

Vi fick alla en kopia av en skrivelse från Thomas S där han berättar om kommunens lögn när det gäller utformningen och planeringen av Gunnilse centrum. En utställning kommer tidigast årsskiftet 24/25. Vi fortsätter att ligga på.

- **Naturreseervatsförslaget – Lärjeån – läget**

- Frågan bordlades till nästa möte.

- **Bergums centrum – kan vi få igång något projekt**

Frågan tas upp på politikermötet.

- **Skall vi dra igång ett "Göteborgsförslag" om vårt missnöje med Gbg och undersöka intresset hos boende i området för att jobba för byte av kommun – till Lerum.**

(Huvudsakligen för att väcka politiker, tjänstepersoner i Gbg samt press om vårt missnöje över att inte synas)



Mötesanteckningar/Protokoll 2024-05-02

Förslaget diskuterades. En skrivelse tas fram till nästa möte.

- **Ekonomi**

Kassören rapporterade om det nuvarande ekonomiska läget.

- **Övriga frågor - Muséet hotas av nedläggning**

Då kommunen har bestämt sig för att ta ut lika stora hyror för samtliga lokaler inom kommungränsen så drabbas alla små föreningar lika hårt och flera hotas av nedläggning inte bara muséet. Föreningarna klarar inte att betala en marknadsmässig hyra.

- **Nästa möte-**

Styrelsemöte är schemalagt till den 28/5 troligen i Bergumsgården.

Mötesschema

2024	jan	feb	mar	apr	maj	jun	jul	aug	sept	okt	nov	dec	jan
Styrelsemöte			25/3		28/5		30/7		24/9		22/11		
Styrelse och koordinatormöte		27/2			2/5	25/6		27/8		29/10		17/12	